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NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNKORMÁNYZAT  
 
KÉPVISELŐ-TESTÜLETE 
 
ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
 
2011. november 15-én  
 
megtartott ülésének  
 
a./ tárgysorozata  
b./ jegyzőkönyve  
c./ határozata   31/2011.(XI.15.) számtól 
  34/2011.(XI.15.)  számig. 
 
 

T Á R G Y S O R O Z A T: 
 
 
1./ Az Önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályairól szóló  
     előterjesztés véleményezése. 
  
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
2./ A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni  
     ellátásokról szóló 25/2009.(XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló  
     előterjesztés véleményezése.  
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
3./ A Nyírlugosi Rendőrörs őrsparancsnoki kinevezéséhez vélemény kialakításáról szóló     
    előterjesztés véleményezése.  
 
  Előadó: Csik Mihály polgármester  
 
4./ Csik Mihály polgármester jutalmazásáról szóló előterjesztés véleményezése.  
 
 Előadó: Dr. Imre Gyula elnök 
 
 
N y í r b é l t e k, 2011. november 15.  
 
 
 
         Dr. Imre Gyula  
                 elnök 
 



J E G Y Z Ő K Ö N Y V 
 
Készült: Nyírbéltek Nagyközség Önkormányzata Képviselő-testülete Ügyrendi és Jogi  
              Bizottságának  2011. november 15-én megtartott ülésén.  
 
Jelen vannak: A jegyzőkönyvhöz mellékelt jelenléti ív szerint.  
Tanácskozási joggal részt vesz: Kertész Gáborné jegyző 
        Kepics Lajosné vezető főtanácsos  
        Szabadhelyi Sándorné vezető főtanácsos 
        Nagy Gábor vezető főtanácsos. 
 
Meghívottként részt vesz: Gyarmati Attila a Szent László Általános Iskola és Községi  
                                          Könyvtár igazgatója. 
 
Káplár István bizottsági tag: Köszöntöm a bizottsági ülésen megjelenteket. Megállapítom, 
hogy az ülés határozatképes 2 fő bizottsági tag megjelent. Az ülést megnyitom. Javaslom a 
meghívóban szereplő napirendek megtárgyalását, valamint javasoljuk egy 4. napirend 
felvételét Csik Mihály Polgármester Úr jutalmazásáról.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével a meghívóban szereplő napirendek és 
a felvételre javasolt napirend  megtárgyalását 2 igen szavazattal elfogadta.  
 

1. N A P I R E N D  
 
Tárgy: Az Önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályairól  
           szóló előterjesztés véleményezése. 
  
Előadó: Csik Mihály polgármester 
 
Káplár István bizottsági tag: A Pénzügyi Bizottsági ülésen véleményeztük az előterjesztést, 
javasoljuk a testület elé terjeszteni megtárgyalásra.  
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 2 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
31/2011.(XI.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
Az Önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályairól 

szóló előterjesztés véleményezéséről. 
 

A Bizottság  
 
Javasolja az Önkormányzat 2012. évi költségvetési gazdálkodásának átmeneti szabályairól            
szóló előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a rendelet-tervezet 
elfogadását.  
 
 



 
  

2. N A P I R E N D  
 

Tárgy: A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni  
           ellátásokról szóló 25/2009.(XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló  
           előterjesztés véleményezése.  
 
Előadó: Csik Mihály polgármester: A jövedelemhatár emelkedett az öregségi 
nyugdíjminimum 250%-ára.  Ennek tudatában kell a helyi lakásfenntartási támogatás 
feltételeit meghatározni. 
 
Káplár István elnök: Azt kellene megfogalmazni, hogy a támogatás tűzifába is adható legyen.  
 
Kertész Gáborné jegyző: Ezt meg kell nézni. A fűtéstámogatásba esetleg bele lehet tenni a 
tűzifát, ezt megnézzük.  
 
Káplár István bizottsági tag: Ha nem kötelező a 100 m2 a lakás nagyságára vonatkozóan, 
akkor azt javasoljuk emelni. 
 
Kertész Gáborné jegyző: A méltányossági lakásfenntartási támogatás fedezete teljes 
mértékben saját forrásból megy. A jövedelemhatárnál az öregségi nyugdíjminimum 250% a 
kötelező felső mérték, a jövedelemhatárnál ezért a 260%-ot javasoljuk a testületnek 
megállapítani. A normatív alapú lakásfenntartási támogatás megállapításánál a jogszabály 
szerint a lakás figyelembe vehető területének nagysága még kevesebb, mint 100 m2.  
 
Kovács Istvánné főmunkatárs az ülésterembe megérkezett.   
 
Kovács Istvánné főmunkatárs: A törvény meghatározza, hogy fogyasztási egységenként 
mennyi m2-t lehet figyelembe venni.  Ha egy 90 m2-es lakásba lakik egy személy akkor is a 
támogatás összegénél a 35 m2-rel kell számolni. Törvénybe a támogatás jövedelemhatára az 
öregségi nyugdíjminimum 250 %-ában kerül meghatározásra. Ezért javasoltuk a 260%-ot, 
hogy többen beleférjenek a támogatásba, azt már az önkormányzat adja. Az mindegy, hogy 
mennyi a villanyszámla összege, a törvényben meghatározott képlet alapján jön ki a 
támogatási összeg.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A normatív kört javasoljuk bővíteni azzal, hogy 260% legyen a 
jövedelemhatár, valamint a 100 m2 legyen meghatározva az épület nagyságára vonatkozóan. 
A kérdés a testület részéről az volt, hogy hogyan lehet megoldani azt, hogy természetben 
tűzifába kaphassák az idős betegek a lakásfenntartási támogatást.  
 
Kovács Istvánné főmunkatárs: Van egy olyan kör, aki ha megkapná természetben a 
támogatást a tűzifa formájában,  és nem fizetné be a villanyszámlát, kikapcsolnák az áramot.  
 
Káplár István bizottsági tag: Lehetne feltétel, hogy akinek közüzemi tartozása nincs az kaphat 
tűzifát, főleg az idős nyugdíjasokra gondoltam, hogy kapjon 2 m3 tűzifát.  
 
Kepics Lajosné vezető főtanácsos: Ezt egy évre kell megállapítani, havi összeggel. 
 



Káplár István bizottsági tag: Találjuk meg a módját, hogy tűzifát adjunk az idős 
nyugdíjasoknak.  
 
Kovács Istvánné főmunkatárs: Nem általánosítva, de lesz olyan, aki esetleg eladná a fát.  
 
Káplár István bizottsági tag: Én főleg azokra gondoltam, akik eddig nem fértek ebbe a 
támogatásba és a későbbi években is, aki igényli tűzifába annak így adjuk a támogatást.  Ez 
nem kerülne nekünk semmibe. Évek óta kérjük, hogy hogyan oldható ez meg, hogy a 
nyugdíjas tűzifát kapjon.  
 
Kertész Gáborné jegyző:  Ez a probléma felvetődött az első napirendnél mondtuk, hogy 
visszatérünk erre külön előterjesztés formájában.  
 
Kovács Istvánné főmunkatárs: A jogszabály módosítással legtöbben a 2500.-Ft-os 
támogatásban részesülnek.  
 
Kertész Gáborné jegyző: A tűzifa juttatást helyi lakásfenntartási támogatásként úgy lehet a fát 
árusító szolgáltatónak kifizetni, a közüzemi szolgáltatást végző szervnél beépítésre került a 
rendelet-tervezetbe az egyéb szervezetet és akkor akár átutalható a Tüzépnek is a fa ára. A 
helyi támogatásnál ennek nincs akadálya.  
 
Szabadhelyi Sándorné vezető főtanácsos: A havonta kifizetett összeget lehet visszaigényelni 
az államtól.  
 
Káplár István bizottsági tag: Elvileg ha saját tűzifát adunk, annak sincs akadálya, hogy 
havonta folyjék be ennek az összege. A méltányosságinál csinálhatnánk azt is, hogy részükre 
csak tűzifát adnánk.  
 
Csik Mihály polgármester: Javaslom kiegészíteni 9. §. (6) bekezdésben szereplő szöveget a 
közüzemi szolgáltatást végző szervezetek után „egyéb szervezetek” szöveggel.   
 
Dr. Imre Gyula elnök az ülésterembe megérkezett a Bizottság 3 fővel van jelen. 
 
Kertész Gáborné jegyző: A helyi újságba betesszük a lakásfenntartási támogatás 
módosításáról szóló tájékoztatást.  
 
Káplár István bizottsági tag: Van egy kis felesleges fánk ezért azt oda lehet adni az idős 
személyeknek. Oda kell figyelni az önkormányzati erdőkre, mert látszik több helyen, hogy 
lopások vannak a területeken. Van önkormányzati úton is falopás. Ahogy az ember járja a 
határt látja, hogy hol vannak ezek a területek. A földutak mentén érdemes lenne a föld 
végében lévő fasorokat letermelni.  
 
Csik Mihály polgármester: A tulajdonjogi törvény alapján az utak tulajdonosa az 
önkormányzat. Ha valaki azt tapasztalja, hogy valahol hiányzik fa az önkormányzatéból 
kérem szóljon, mi azonnal megtesszük a szükséges intézkedést. Nem minden út és fasor 
önkormányzati tulajdon, tehát így nem lehet általánosítani. 
 
 
 



A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
32/2011.(XI.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és természetbeni 

ellátásokról szóló 25/2009.(XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztés véleményezéséről 

 
A Bizottság  
 
Javasolja a felnőtt korúakra vonatkozó szociális rászorultságtól függő pénzbeli és 
természetbeni ellátásokról szóló 25/2009.(XI.29.) önkormányzati rendelet módosításáról szóló 
előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a rendelet-tervezet  
elfogadását az elhangzott kiegészítő javaslat figyelembevételével.   
 

3. N A P I R E N D  
 
Tárgy: A Nyírlugosi Rendőrörs őrsparancsnoki kinevezéséhez vélemény kialakításáról szóló     
            előterjesztés véleményezése.  
 
 Előadó: Csik Mihály polgármester  
 
Dr. Imre Gyula elnök: Van-e kiegészítés az előterjesztéshez. 
 
Csik Mihály polgármester: A kérelemben foglaltakkal maximálisan egyetértek. A személyes 
kapcsolatunk a szakmai kapcsolatunk gyümölcsöző és pozitív. Azt javasoltuk a bizottságnak 
és a testületnek, hogy egyetértését adja a kinevezéshez és támogassa. Végtelenül korrekt és 
kiváló közszolgáról van szó, bármilyen dologgal a nap bármely szakában bármikor 
rendelkezésünkre áll, maximálisan segít példát, mutat és a munkatársain keresztül segíti a 
közös feladatunkat. Erről meggyőződhettünk a hagyományőrző nap alkalmával is, de más 
rendezvények kapcsán szintén. Tisztelettel kérem a bizottságnak a pozitív hozzáállását. Az 
érintett hozzájárult a napirend nyílt ülésen törtnő tárgyalásához.  
 
Agócs János bizottsági tag: Korrekt embert ismertünk meg személyében, javasoljuk a 
határozat-tervezet elfogadását.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: Örömteli, hogy kinevezésre kerül, támogatom a kinevezését.  
 
 
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 
 
 
 



NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
33/2011.(XI.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
A Nyírlugosi Rendőrörs őrsparancsnoki kinevezéséhez vélemény kialakításáról szóló 

előterjesztés véleményezése. 
 

A Bizottság  
 
Javasolja a Nyírlugosi Rendőrörs őrsparancsnoki kinevezéséhez vélemény kialakításáról szóló    
előterjesztést a Képviselő-testület elé terjeszteni megtárgyalásra és a határozat-tervezet 
elfogadását.   
 
Csik Mihály polgármester az üléstermet elhagyta.  
 

4. N A P I R E N D 
 
Tárgy: Csik Mihály polgármester jutalmazásáról szóló előterjesztés véleményezése.  
 
Dr. Imre Gyula elnök: Ebben a Képviselő-testületi ciklusba még nem volt erről szó. Többször 
is hangoztattam, hogy mindenképp a jutalmazás pártján állok. Van egy ilyen hagyomány 
nálunk, javasolnám a testületnek megtárgyalásra a napirendet. Az utóbbi 5 évben figyelemmel 
kísérem a gazdálkodást, az önkormányzat stabilan működik és mérsékelt megfontolt 
gazdálkodás folyik. A takarékosságon nagyon rajta van a Polgármester Úr. Javaslom részére  
2 havi illetményének megfelelő összegű jutalom megállapítását.   
 
A Bizottság az elhangzott javaslat figyelembevételével 3 igen szavazattal, ellenszavazat és 
tartózkodás nélkül az alábbi határozatot hozta.  
 

NYÍRBÉLTEK NAGYKÖZSÉG ÖNORMÁNYZATA 
KÉPVSIELŐ-TESTÜLETE 

ÜGYRENDI ÉS JOGI BIZOTTSÁGÁNAK  
34/2011.(XI.15.) 

BIZOTTSÁGI HATÁROZATA 
Csik Mihály polgármester jutalmazásáról szóló előterjesztés véleményezéséről. 

 
A Bizottság  
 
Javasolja Csik Mihály polgármester jutalmazásáról szóló előterjesztést a Képviselő-testület 
elé terjeszteni megtárgyalásra és 2 havi illetményének megfelelő bruttó 966.250.-Ft összegű 
pénzjutalom jutalom  megállapítását. 

 
Mivel több tárgy nem volt Dr. Imre Gyula elnök a bizottság ülését bezárta.  
 
 
N y í r b é l t e k, 2011. november 15.  
        Dr. Imre Gyula  
                elnök 
 


